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PROTOKÓŁ NR XXVI/2008 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 15 września 2008 roku. 
 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 15 

września 2008 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 8
30

 do godz. 10
30

. 

 

Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności /załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/ prawomocność obrad. Na 

sali obecnych było 15 radnych na ustawowy skład liczbowy 15 radnych. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sekretarz Miasta i Gminy   p. Małgorzata Nowakowska 

3. Kierownik ZUK     p. Zdzisław Misztal 

4. Księgowa ZUK     P. Małgorzata Bzinkowska 

5. Pan Marian Dziedzic 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że sesja została zwołana w 

trybie nadzwyczajnym na wniosek p. Burmistrz która złożyła go w dniu 8 

września 2008 roku który to odczytał. Wniosek stanowi załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 1 
Na sekretarza obrad radny p. Lech Staniszewski zgłosił kandydaturę radnego p. 

Jana Olszaka, który wyraził zgodę. W głosowaniu kandydatury za – 15 na stan 

obecnych 15 radnych radny p. Jan Olszak został sekretarzem obrad Rady 

Miejskiej. 

 

PKT 2 
Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy radni otrzymali proponowany 

porządek obrad i zapytał czy są wnioski i uwagi co do proponowanego porządku 

obrad. Uwag i zastrzeżeń do porządku obrad nie wniesiono, przystąpiono do 

głosowania nad proponowanym porządkiem obrad. W głosowaniu za- 15 na stan 

obecnych 15 radnych uchwalono porządek obrad w następującym brzmieniu: 

1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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a) zatwierdzenia do realizacji projektu w ramach Priorytetu VII Promocja 

integracji społecznej, Poddziałania 7.1.1. „Rozwój i upowszechnianie 

aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej” Program Kapitał 

Ludzki; 

b) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków; 

5. Interpelacje i zapytania. 

6. Wolne wnioski. 

 

PKT 3 
Przewodniczący Rady stwierdził, że informacje są krótkie z uwagi na to że sesja 

będzie planowana w terminie późniejszym i taka informacja, że dzisiaj na sesji 

zostaną uchwalone stawki za wodę i za ścieki w związku z tym, że nadszedł 

czas aby ustosunkować się do wniosku Pani Burmistrz w sprawie zatwierdzenia 

taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

 

PKT 4a 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu w ramach Priorytetu VII 

Promocja integracji społecznej, Poddziałania 7.1.1. „Rozwój i upowszechnianie 

aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej” Program Kapitał Ludzki. 

Pani Burmistrz wyjaśniła że taka uchwała jest potrzebna do podpisania umowy, 

zaraz po sesji pracownik jedzie do Warszawy i zawozi uchwałę. Jest to następny 

dokument potrzebny do pozyskania środków z Programu Kapitał Ludzki. 

Dokładnie treść uchwały wyjaśniła p. Danuta Jurkiewicz. Przystąpiono do 

głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 15 na stan 

obecnych 15 radnych uchwalono uchwałę Nr XXVI/170/2008 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 4b 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków. Poinformował, że ZUK proponował podwyżki w wysokości średnio o 

8% natomiast radni zaproponowali podwyższenie stawek o 5%.  

Głos zabrała p. Bzinkowska stwierdzając, że z ich wyliczeń wynika że 

zaproponowane stawki przez ZUK są adekwatne do podwyżek za energię i są to 

stawki które są w przybliżeniu podobne do stawek z okolicznych Gmin: 

• Sadkowice woda – 2,50 zł  ścieki – 2,50 zł 

• Regnów woda 2,03 zł 

• Drzewica woda 2,54 zł   ścieki – 2,50 zł 

• Mogielnica woda 2,10 zł   ścieki – 2,46 zł 

• Błędów woda 2,46 zł 
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Uważa że stawka za wodę w IV grupie taryfowej powinna zostać taka jaką 

zaproponował ZUK czyli 2,76 zł plus VAT oraz kwota którą zaproponował 

ZUK powinna zostać w III grupie taryfowej za odbiór nieczystości czyli 4,17 zł 

plus VAT. Radni Nie poparli stawek zaproponowanych przez ZUK.  

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 

14, na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr XXVI/171/2008 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 5 
Interpelacji i zapytań nie stwierdzono. 

 

PKT 6 
Burmistrz wystąpiła z zapytaniem do radnych w związku z tym, że zgłasza się 

dość potężny inwestor który przymierza się do kupna lotniska z zapytaniem czy 

mieszkańcy miasta wyrazili by zgodę na powstanie lotniska cargo. W związku z 

tym prosi o opinię na piśmie przedstawicieli Wspólnot mieszkaniowych z terenu 

Osiedla oraz radnych czy wyrażają zgodę. Radni wyrazili zgodę na powstanie 

takiego lotniska a jeżeli chodzi o Wspólnoty mieszkaniowe to niech swoją 

opinię wyrażą na piśmie. 

Następna sprawa to taka że jest zapytanie ze Starostwa na temat wielkości 

przeznaczonych środków na remont dróg powiatowych. Chciałaby wiedzieć czy 

przeznaczamy tak jak w ubiegłym roku 300 000 zł i takie same środki ma 

przeznaczyć Starostwo Powiatowe. 

 

Radny p. Ryszard Lewecki zgłosił ponownie sprawę dziury na ulicy 

Tomaszowskiej i prosił aby wpłynąć na odpowiednie komórki aby to zrobili raz 

a porządnie. 

Radny p. Stanisław Motyl zgłosił wniosek aby na najbliższą sesję zaprosić 

Inwestora budowy drogi nr 728 oraz wykonawcę tejże drogi aby przedstawili 

nam swoją wizję zabezpieczenia tej drogi przed zimą oraz przedstawili nam 

harmonogram wykonywania robót w naszym mieście, bo może dojść do takiej 

sytuacji, że zimą zostaniemy odcięci od świata. Jest dużo nieprawidłowości i w 

zabezpieczeniu ruchu i w wykonywaniu prac. 

Pan Marian Dziedzic powiedział że dokładnie przeanalizował przetarg na 

lotnisko i stwierdził, że wyłączne są działki o które kiedyś Rada prosiła aby je 

wyłączyć ze sprzedaży jak również wyłączone są ogródki działkowe jak i 

strzelnica i chciałby wiedzieć czy one zostaną przekazane miastu czy zostaną w 

zasobach Agencji. Burmistrz stwierdziła, że na dzień dzisiejszy nie ma 

konkretnych odpowiedzi. 

Wrócił do sprawy powiadamiania o sesji, jest ogłoszenie w Urzędzie i jeżeli nikt 

nie przyjdzie to nie wie że sesja jest. Stwierdza że po raz kolejny odzwyczaja się 

ludzi od przychodzenia na sesję. Dzisiaj zapada uchwała w sprawie wody i 
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wygląda na to że uchwałę wprowadza się tylnymi drzwiami, nie zawiadamiając 

mieszkańców. Następna sprawa to chciałby przeczytać protokół z poprzedniej 

sesji i też dzisiaj nie jest wyłożony. Przewodniczący Rady powiedział, że każdy 

z radnych otrzymał porządek obrad, wyborcy na pewno kontaktują się z 

radnymi, a dzisiaj w porządku obrad nie było punktu w sprawie przyjęcia 

Protokołu więc go na sali obrad nie ma. 

Przewodniczący Rady zakończył dyskusję i tym samym zamknął obrady sesji. 

 

Protokołował        Przewodniczył 

 

Iwona Lepa 


